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Pani

Dariusz Kisiel
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Szanowny Panie,

Odpowiadając na złożoną przez Pana interpelację dotyczącą wprowadzenia systemu

zniżkowego dla osób które dokonują zakupu biletu na komunikację miejską za pomocą

aplikacji mobilnej oraz ciągłej dystrybucji takich biletów przez aplikację mobilną,

po zasięgnięciu opinii od Zarządu Transportu Miejskiego informuję:

Pasażerowie w Kielcach mogą aktualnie korzystać z następujących aplikacji: Skycash,

Mpay i Mobilet. Zauważamy ciągły wzrost sprzedaży biletów poprzez te aplikacje.

Głównym kanałem dystrybucji biletów komunikacji miejskiej są nowoczesne, samoobsługowe

automaty, w których można płacić także kartą kredytową/bankomatową, a także zbliżeniowe

oraz telefonem poprzez aplikacje smartfonowe jak chociażby Apple Pay.

Sprzedaż w automatach samoobsługowych jest ponad dwukrotnie większa niż

w standardowych punktach sprzedaży (Punkty Sprzedaży Biletów, kioski itp.), natomiast

sprzedaż mobilna (aplikacje) to 6% całości.

Pragnę także zauważyć, że wszystkie kanały sprzedaży biletów, zarówno mobilne

(aplikacje) jak i stacjonarne są obłożone różnymi prowizjami od sprzedaży. Sprzedaż w

automatach samoobsługowych jest bezprowizyjna. Proszę wziąć pod uwagę iż sprzedaż biletów

komunikacji to wpływ ponad 30 milionów złotych rocznie. Każdy procent zniżki, promocji czy

prowizji generuje bardzo duże kwoty. Biorąc pod uwagę powyższe uważam, iż sama możliwość

zakupu biletu przez aplikacje mobilną jest pewnego rodzaju profitem dla kupującego, a dodając

do tego kwotę prowizji, którą taki zakup jest obarczony powoduje, że wprowadzenie

dodatkowych ulg jest nieracjonalne.

Pasażerowie korzystający z komunikacji miejskiej w Kielcach mają bardzo dużo

możliwości korzystania z różnych zniżek na przejazdy. Oprócz uprawnień gminnych

i ustawowych są też ulgi dla pasażerów korzystających z Karty Miejskiej, w których można



przykładowo obniżyć cenę biletu normalnego z 3 zł do 2,3 zł i odpowiednio dla biletu ulgowego

z ceny 1,5 zł na 1,15 zł co daje ponad 23% zniżki.

Podsumowując, uważam iż wprowadzenie kolejnych zniżek na zakup biletów

komunikacji miejskiej w aplikacjach mobilnych jest nieuzasadnione i na obecną chwilę nie

planujemy takiego rozwiązania.
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